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مسدود شدن بيش از ۲۰۰ حساب مرتبط با 
۱۰۰ سايت شرط بندي

رييس پليس فتا تهران بزرگ ضمن هش��دار نس��بت به پولش��ويي در 
سايت هاي شرط بندي از مسدود شدن بيش از ۲۰۰ حساب مرتبط با 
حدود ۱۰۰ سايت قمار و شرط بندي خبر داد. سرهنگ تورج کاظمي در 
گفتگو با ايلنا درباره س��ايت هاي ش��رط بندي که با توجه به برگزاري 
مسابقات فوتبال جام جهاني در اينستاگرام تبليغ مي شود، گفت: هر 
گونه سايتي که اقدام به انجام عمل قمار کند، قاعدتا طبق شرع و قانون 
جرم مرتکب شده و مجازات براي آن تعريف شده است. وي با بيان 
اينکه در چند سال اخير قمار در بستر فضاي مجازي نيز متداول شده 
اس��ت، خاطرنش��ان کرد: همکاران ما در حوزه تشخيص و پيشگيري 
در حال رصد اين س��ايت ها هس��تند و اگر مواردي را که در س��ايت ها و 
پيج هاي اينيس��تاگرام فعال هس��تند را شناسايي کنند، سريعا به حوزه 
مقابله و مبارزه با جرائم اعلام کرده و با اخذ مجوزهاي لازم نسبت به 

برخورد مقابله اي و قضايي، با اين گونه سايت ها اقدام مي شود.

دستگيري ۹۰۰۰ نفر با جرائم مواد مخدر
ريي��س پلي��س مب��ارزه با مواد مخ��در تهران بزرگ از دس��تگيري و 
جمع آوري بيش از ۹۰۰۰ نفر در ارتباط با جرائم مواد مخدر خبر داد. 
سرهنگ محمد بخشنده با اشاره به گزارش عملکرد پليس پايتخت 
در حوزه مبارزه با مواد مخدر گفت: از ۱۵ فروردين ماه امسال تاکنون 
در مجم��وع بي��ش از ۲ ت��ن و ۱۲۲ کيلوگ��رم انواع مواد مخدر از جمله 
ترياک، مورفين، حشيش و شيشه و... کشف و ضبط شده است. وي 
با بيان اينکه ۸ باند عمده مواد مخدر و ۴۲ قاچاقچي موثر شناسايي 
و دس��تيگر ش��دند، گفت: طي اين مدت ۹۲۶۵ نفر از افراد مرتبط با 
مواد مخدر دس��تگير يا جمع آوري ش��دند که از اين تعداد ۶۴۶۴ نفر 
معتادان متجاهر بودند. رئيس پليس مبارزه با مواد مخدر تهران بزرگ 
همچنين به پلمب بيش از ۱۰۰ خانه در محله هاي شوش و هرندي 
در يک ماه گذش��ته خبر داد و گفت: اين خانه ها که اصطلاحا به آن 
خانه قرمز گفته مي ش��ود هر کدام ۳۰ تا ۴۰ اتاق داش��ته و به ازاي 
روزي ۱۰ ه��زار توم��ان اتاق هايش را اجاره مي دادند که با هماهنگي 

مقام قضايي پلمب شد.

سقوط مرگبار پژو از پل شيخ فضل الله نوري
رئيس اداره تصادفات پليس راهنمايي و رانندگي تهران بزرگ از سقوط 
مرگبار يک دس��تگاه پژو ۲۰7 از بالاي پل ش��يخ فضل الله نوري خبر 
داد. به گزارش ايس��نا س��رهنگ احس��ان مؤمني گفت: حوالي ساعت 
۱:۳۰ بامداد روز گذشته )سه شنبه( يک دستگاه سواري پژو ۲۰7 در 
حال حرکت در مس��ير غرب به ش��رق بزرگراه جلال آل احمد بود که 
ناگهان از مس��ير اصلي خود منحرف ش��د و روي پل ش��يخ فضل الله 
نوري به ش��دت با گاردريل حاش��يه مس��ير برخورد کرده و به پايين پل 
پرتاب شد. او با بيان اينکه در پي اين حادثه بلافاصله عوامل پليس 
راهور و عوامل امدادي در محل حاضر شدند، گفت: با حضور عوامل 
پليس مشاهده شد که راننده خودرو نيز به بيرون از خودرو پرتاب شده 
اس��ت که بررس��ي علائم حياتي او نش��ان داد به دليل شدت جراحات 
وارده جان خود را از دس��ت داده اس��ت. رئيس اداره تصادفات پليس 
راهنمايي و رانندگي تهران بزرگ گفت: راننده س��واري پژو کمربند 

خود را نبسته بود.

۷۰ هزار نفر از جمعيت بيمه شده استان ايلام 
قشر کارگری هستند

تجارت-اس�تان ایلام:ب��ه مناس��بت فرارس��يدن هفته تامين 
اجتماع��ی ، مدي��ران درمان و تامين اجتماعی اس��تان ايلام به 
همراه فرماندار و هيات همراه از کارخانه زرجين بافت واقع در 
ش��هرک صنعتی استان ايلام بازديد نمودند.سهيلا ملکشاهی 
در حاشيه اين بازديد گفت:  در سطح استان ايلام بيش از ۱۰7 
هزار نفر تحت پوشش بيمه تامين اجتماعی  قرارداردند  که از 
اين رقم 7۰ هزار نفر را قش��ر کارگری تش��کيل  می دهند.وی 
افزود: تکريم و ارج نهادن به قش��ر کارگری يکی از مهمترين 
اهداف سازمان تامين اجتماعی است و همواره بر اولويت قرار 
دادن اين مبحث در برنامه های پرس��نل تاکيد ش��ده اس��ت.

مديرکل سازمان تامين اجتماعی استان  ادامه داد:  با توجه به 
نامگذاری سال از سوی مقام معظم رهبری “حمايت ازکالای 
ايرانی”  امروز شاهد پيشرفت چشم گير کارخانه زرجين بافت 
در اس��تان هس��تيم  که می توان به  توليد بيش از نياز مصرف 
در استان  اشاره کرد.وی با بيان اينکه هم اکنون در اين مکان 
توليدی ۱۲۰ نفر مش��غول به کار هس��تند گفت: تمام تلاش 
سازمان اين است  با پرداخت مزايا و حق و حقوق  بنا به قانون 
کار ااز اين عزيران حمايت کند زيرا  کارگران سرمايه  سازمان 
محس��وب می شوند.ملکش��اهی  ادامه داد: اس��تفاده از خدمات 
الکترونيکی در سالجاری در حال گسترش است به طوری هم 
اکنون کارگران و کارفرمايان می توانند بدون حضور در شعب 
از طري��ق اينترن��ت از مزايای اين طرح اس��تفاده نمايند.وی در 
ادامه از حذف دفتر چه درمانی تا پايان س��الجاری در اس��تان 
ايلام خبر داد.۱۹ الی ۲۵ تيرماه به عنوان هفته تامين اجتماعی 

نامگذاری شده است.

کارکردهای وقف در جامعه 
بروزرسانی شود

تجارت-استان ایلام - قائم مقام سازمان اوقاف و امور خيريه 
کشور بر لزوم بروزرسانی کارکردهای فرهنگ وقف در کشور 
متناس��ب با نيازها و مش��کلات هر منطقه و اس��تانی تاکيد کرد.

عبدالرضا عابد روز شنبه در آيين معارفه و تکريم مديران سابق 
و جديد اوقاف و امور خيريه استان ايلام اظهار کرد: تمام نيروها 
و مديران اين مجموعه افرادی انقلابی و پشتيبان ولايت فقيه 
هستند، اين ويژگی باعث پيشرفت امر وقف در جامعه شده است.

وی افزود: مبنای کار اين س��ازمان توس��عه ارتباط، هماهنگی، 
ايجاد وحدت، انسجام و دفاع از آرمان های انقلاب، امام راحل 
و مقام معظم رهبری اس��ت و اميدواريم همواره اين راه ادامه 
پيدا کند.عابد يادآور ش��د: توجه هرچه بيش��تر مردم و مسئولان 
نسبت به ترويج و تبليغ فرهنگ وقف در جامعه ضروری است 
و ترويج فرهنگ وقف و شناساندن آن به مردم امری محوری 
و مهم اس��ت.وی تاکيد کرد: هدف اين س��ازمان در چارچوب 
کاری اداری و جهادی است که بعد جهادی آن به معنی عبور 
از موانع و کوچک کردن آنها است و وحدت و انسجام نيز نقطه 
طلايی آن است. وی با بيان اينکه استان ايلام دارای ظرفيت 
های خوبی اس��ت، گفت: يکی از برجس��ته  ترين خصوصيات 
اين اس��تان حماس��ه حضور در هشت سال دفاع مقدس و نقش 
تاثيرگذار آن در پيروزی انقلاب اسلامی است.قائم مقام سازمان 
اوقاف و امور خيريه کشور اربعين را يکی ديگر از ظرفيت های 
برجس��ته اين اس��تان اعلام کرد و افزود: با وجود روحيه تعامل 
در اين استان شاهد شکوفايی روحيه داوطلبی، رضايتمندی و 

فراهم کردن محيط مناسب برای زائران هستيم.

حوادث

پیشخوان

اجتماعی

گروه اجتماعي:  موضوع استفاده از مواد پلاستيکي و ضررهاي 
آن براي ش��هروندان تهران وارد مرحله جديدي ش��ده است. 
سال هاست که مسئولان بهداشتي در اين زمينه هشدارهايي 
را مط��رح مي کنن��د، ام��ا کمتر مورد توجه قرار گرفته اس��ت. 
مهمتري��ن آس��يب هايي که در اثر اس��تفاده مواد ش��يميايي 
سمي ميکروپلاس��تيک ايجاد مي ش��ود ممکن است به بروز 
س��رطان ي��ا ايج��اد نقص مادرزادي در نوزادان منجر ش��ود. 
روز گذش��ته ناهيد خداکرمي، رييس کميته س��لامت ش��ورا 
اسلامي شهر تهران در نطق پيش از دستور هفتادو پنجمين 
جلس��ه ش��ورا به کمتر اس��تفاده کردن از پلاستيک پرداخت. 
خداکرمي با اشاره به مصوبه شوراي شهر تهران در ارديبهشت 
۱۳۸۸ از الزام شهرداري تهران به تغيير الگو و کاهش مصرف 
کيس��ه ها، ظروف و محصولات يک بار مصرف پلاس��تيکي 
و جايگزين کردن مواد قابل بازيافت غيرپلاستيکي در کليه 
مراکز وابس��ته به ش��هرداري تهران و اجراي اقدامات علمي و 
اجراي��ي درب��اره کاهش و جايگزيني مواد تجديدپذير به جاي 
کيس��ه هاي پلاستيکي و ظروف يک بار مصرف است سخن 

گفت.
رييس کميته سلامت شورا ادامه داد: کيسه هاي پلاستيکي 
پس از اختراع پلاس��تيک در س��ال ۱۸۵۶ ميلادي توس��ط 
الکس��اندر پارکس مهمان خانه هاي ما ش��ده اند و در همين 
مدت زمان نه چندان طولاني توانسته اند اثرات مخرب زيادي 
ب��ر ج��اي بگذارن��د. در واقع زندگي مدرن علاوه بر رفاهي که 
ب��راي انس��ان به همراه دارد گاه ضرره��اي جبران ناپذيري 
را نصي��ب وي مي کند. خداکرمي اظهار داش��ت: هنگامي که 
کيسه هاي پلاستيکي به عنوان زباله دور ريخته مي شوند، به 
علت ماندگاري بيش از ۵۰۰ س��ال در محيط، باعث آلودگي 
محيط زيس��ت مي ش��وند. اين کيس��ه ها به همراه باد جابه جا 
ش��ده و وارد رودخانه ها و کانال هاي آب مي ش��وند؛ در نتيجه 
موجب گرفتگي آب راه ها ش��ده و در بس��ياري موارد به علت 
ساکن ماندن آب، زاد و ولد انواع حشرات افزايش مي يابد. وي 
بيان کرد: کيسه هاي بلعيده شده حتي پس از مرگ جانوران 
و تجزيه آنها نيز سالم باقي مي مانند، بنابراين دوباره پراکنده 
ش��ده و زندگي جانداران از جمله انس��ان ها را تهديد مي کنند. 
پلاستيک ها درصورتي که به عنوان زباله دفن شوند، به علت 
تجزيه آرام و کند در محل هاي دفن مي توانند سبب تشکيل 
شيرابه و نفوذ آن به آب هاي زيرزميني شوند. اين شيرابه شامل 
ترکيباتي نظير فلزات سنگين و ساير ترکيبات خطرناک است 

که براي محيط زيست بسيار زيان آور هستند.
اين عضو شوراي شهر تهران با بيان اينکه مواد پلاستيکي و 
پليمري به علت س��اخته ش��دن از منابع نفتي نفتي و خاصيت 
تجزي��ه ناپذي��ري، در خاک باقي مي مانند و مواد ش��يميايي 
آنه��ا ب��ه تدري��ج از طريق خاک وارد زنجيره غذايي انس��ان 
مي ش��ود گفت: بنابراين علاوه بر اثرات کيس��ه ها و ظروف 
پلاس��تيکي روي محيط زيس��ت، آنچه حائز اهميت اس��ت، 
سلامت انسان هاست، به خصوص اينکه امروزه مصرف بيش 
از ح��د و نابج��ا از اين مواد، خط��رات جبران ناپذيري را براي 
س��لامت انس��ان به همراه دارد. خداکرمي افزود: رد پاي مواد 
شيميايي سمي ميکروپلاستيک در خون و همه بافت هاي بدن 
يافت مي ش��ود و چنانچه ورود آن به بدن ادامه يابد مي تواند 
سبب بروز سرطان، نقايص مادرزادي در نوزادان، اختلال در 
سيس��تم ايمني، اختلال در عملکرد غدد اندوکرين در نتيجه 

ناباروري و ساير بيماري ها مرتبط است.
ب��ه گفت��ه خداکرمي تحقيق��ات نش��ان مي ده��د ک��ه تمام 
پلاس��تيک ها ممکن اس��ت در صورت خراش يا گرم ش��دن، 
مواد شيميايي مضر آزاد کنند. تحقيقات قوي نشان مي دهد 

که در برخي موارد گرم ش��دن پلاس��تيک، س��بب ازاد شدن 
برخي از مواد ش��يميايي موجود در اين محصولات مي ش��ود 
که ممکن است موجب سرطان در افراد شود. وي تاکيد کرد: 
سوزاندن پلاستيک علاوه بر اينکه سبب آلودگي هوا مي شود 
بلکه مي توانذ سبب آزاد شدن مواد شيميايي شده و نتيجه آن 

بيماري هاي تنفسي است.
خداکرمي با بيان اينکه کش��ور ما با اينکه هفدهمين جمعيت 
جهان را دارد، تحقيقات نشان مي دهد در ايران سالانه بيش 
از ۲ ميليون تن پلاستيک توليد مي شود خاطرنشان ساخت: 
بيشتر اين پلاستيک ها نيز بادوام هستند و صدها سال طول 
مي کشد تا به خودي خود تجزيه و نابود شوند. اين عضو شوراي 
شهر در ادامه افزود: سازمان بهداشت سازمان بهداشت جهاني 
پ��س از تجزي��ه و تحلي��ل جديدي از برخ��ي از محبوب ترين 
مارک هاي آب جهان، اعلام کرده که بيش از ۹۰ درصد آب 
داخل بطري ها حاوي ذرات پلاس��تيک اس��ت بطوريکه آب 
داخل بطري هاي پلاستيک بيشتر از دو برابر آب شهري حاوي 
ذرات پلاس��تيک اس��ت. عضو کميس��يون سلامت و محيط 
زيست شورا افزود: مناطق دفن زباله حاوي انواع مختلفي از 

پلاستيک هستند و اين آلودگي وارد چرخه زندگي ما مي شود. 
بخصوص که پسماندهاي تهران در کهريزک و آراد کوه دفن 
مي ش��ود و هوا، خاک و زندگي ما و نس��ل آينده را در معرض 
خطر جدي قرار مي دهد. پلاس��تيک مي تواند مواد ش��يميايي 
مض��ر را در خ��اک اط��راف پخش کند، که پس از آن مي تواند 
به آب هاي زيرزميني يا ساير منابع آب در اطراف و همچنين 
اکوسيس��تم نفوذ کند. خاک که آلوده ش��د تمامي محصولات 
زراع��ي و آبزي��ان و حت��ي دام هايي که از آن آب مي نوش��ند 
دچار آسيب جدي مي شوند و اين آسيب به انسان نيز منتقل 
مي ش��ود. خداکرمي ادامه داد: بدليل رايگان بودن کيسه هاي 
پلاستيکي در ايران مشتريان ترجيح مي دهند تعداد بيشتري 
کيس��ه دريافت کنند. قطعاً امکان حذف پلاس��تيک از زندگي 
روزمره غيرقابل امکان اس��ت زيرا کاربردهاي بس��ياري دارد 
و حتي مصرف آن در برخي ش��رايط اجتناب ناپذير اس��ت. وي 
تاکيد کرد: امروزه استارت آپ ها و استعدادهاي خلاق بدنبال 
بازيافت و دوباره مصرف کردن مواد پلاس��تيکي هس��تند و 
دوستداران محيط زيست نيز تلاش مي کنند تا ضمن آگاهي 
بخش��ي به مردم براي عدم رهاسازي کيسه هاي پلاستيکي 
در طبيع��ت راه��کاري براي کاربرد دوباره آن کش��ف کنند. 
دولت ها نيز از سرمايه گذاري در پلاستيک هاي تجزيه پذير با 
پايه گياهي استقبال مي کنند. حمايت از توليد پلاستيک هاي 
تجزيه پذير، استفاده نکردن از مواد پلاستيکي يک بار مصرف 
و اراده مردم براي اس��تفاده از کيس��ه هاي پارچه اي از جمله 
اقداماتي اس��ت که مي توان براي کاهش مصرف پلاس��تيک 
انجام داد. رييس کميته س��لامت ش��ورا با بيان اينکه بياييد 
همه با هم فکر کنيم که امروز همان فردا است اظهار داشت: 
آن هم فردايي که با مش��ارکت اجتماعي و مديريت تک تک 
ش��هروندان به خاطر صرفه جويي در مصرف آب، کمبود آب 
ندارد، هرگز در بيابان ، جنگل، پارک يا کانال هاي آب، بطري 
و کيسه پلاستيکي به چشم نمي خورد، نرخ باروري بالاتر از 
سطح جانشيني است و بيماري هايي نظير سرطان همچنان 
کمتر از جهان اس��ت و روکش آس��فالت کوچه هاي تهران با 
تکيه بر فن آوري نوين بازيافت مواد پلاستيکي مي درخشد. 
اين روياها حقيقي اس��ت اگر دس��ت به دس��ت هم دهيم و 
بخاطر نسل آينده که مهمانان فرداي ما هستند، شهرمان و 
پايتخت کشورمان را از هر نوع آلودگي، بالاخص پلاستيک 
دور نگهداريم و براي بازگشت کيسه هاي پلاستيکي به چرخه 

مصرف دوباره تلاش کنيم.

رييس کميته سلامت شوراي شهر پايتخت هشدار داد؛

سونامی سرطان با مواد پلاستيکی

توان کشور توليد غذا براي ۵۰ ميليون نفر استموضوع بنياد تعاون سپاه را سياسي نکنيداعلام اسامي واردکنندگان تجهيزات پزشکي
ايرج حريرچي، سخنگوي وزارت بهداشت 
درب��اره اع��لام اسلامي ش��رکت هاي 
تجهي��زات پزش��کي و داروي��ي که ارز 
دولت��ي دريافت کرده اند، گفت: اولا بايد 
توج��ه ک��رد که خريدار دارو و تجهيزات 

پزشکي مستقيما اقلام مورد نيازش را از شرکت هاي واردکننده و 
استفاده کننده از ارز نمي خرد. البته ما تمام شرکت هايي را که ارز 
دولتي دريافت کردند به مراکز خريد اين اقلام معرفي کرده ايم. 
حريرچي گفت: ليس��ت اين ش��رکت ها را تاييد کرده و به بانک 
مرکزي مي فرستيم. البته ارسال اين ليست به بانک مرکزي به 
اين معنا نيست که حتما ارز دولتي به آنها اختصاص يافته است. 
وي گفت: ما از بانک مرکزي خواسته ايم اسامي شرکت هايي که 

در اين حوزه ارز دولتي دريافت کردند، اعلام کند.

محسن هاش��مي، رئيس شوراي شهر 
ته��ران در م��ورد اطلاعيه بنياد تعاون 
سپاه مبني بر عدم بدهي به شهرداري 
تهران، گفت: به نظرم لازم نيست در 
اي��ن خصوص صحبت کنيم، چرا که 

اعداد و ارقام بدهي و طلب مشخص است و شهرداري تهران 
مدعي طلب از يکي از ارگان هاي وابس��ته به اين تش��کيلات 
است و گزارشي داده و حالا در آن سمت مي گويند که بدهي 
ندارند و بايد شهردار تهران بنشيند و بررسي هاي لازم را انجام 
دهد. وي با بيان اينکه لازم است که بنياد تعاون و شهرداري 
تهران نسبت به اين مسئله صحبت کنند، گفت: اجازه دهيد 
بيش از اين صحبت نکنيم و اين مس��ئله به موضوع سياس��ي 

بدل نشود.

رئيس سازمان حفاظت محيط زيست 
گف��ت: ب��ا به��ره وري موج��ود، فقط 
مي توانيم براي ۵۰ ميليون جمعيت غذا 
توليد کنيم و مابقي آن را وارد مي کنيم. 
عيسي کلانتري افزود: جمعيت کشور 

به ۸۰ ميليون نفر رس��يده اس��ت و متاس��فانه همچنان فش��ار 
مي آوري��م ک��ه غذاي خود را به هر قيمتي داخل کش��ور توليد 
کنيم بنابراين به حقوق طبيعت تجاوز مي کنيم. در نهايت درياچه 
اروميه و تالاب هاي جنوب کشور قرباني همين سوء مديريت ها 
ش��ده است. رئيس س��ازمان حفاظت محيط زيست همچنين 
برداش��ت بيش از حد رودخانه ها را موجب خش��کي تالاب هاي 
کشور دانست و گفت: بيش از ۸۰ درصد تالاب هاي کشور فاقد 

آب هستند يا در وضعيت بحراني شديد به سر مي برند.

اخ��بار ش�هرستان

تحریم، ميدان ظهور توانمندیهاي کارکنان فولاد است
رئيس هيئت مدیره فولاد هرمزگان:

تجارت –استان اصفهان:اميرحسين نادري، رئيس 
هيئت مديره فولاد هرمزگان منطقۀ خليج فارس، 
درخصوص چش��م انداز س��ودآوري شرکت فولاد 
هرمزگان اظهار کرد: اين ش��رکت توانس��ته است 
از ظرفيته��اي موجود به بيش��ترين ميزان ممکن 
به��ره ب��رداري کن��د و قيمت تمام ش��ده اش را به 
حداقل برساند و هنوز امکان بهبود بيشتر دارد.وي 
با بيان اينکه به نظر ميرسد با توجه به قيمت جهاني 
محصولات فولادي، ش��رکت ف��ولاد هرمزگان 
کماکان مي تواند امسال سودآوري بيشتري داشته 
باش��د، افزود: بازار ب��راي توليدکنندگان رکن اول 
اس��ت؛ چراکه تا بازار نباش��د، همۀ اقدامات ديگر 
عقي��م مي ماند؛ ب��ازار ما در مجموعۀ هرمزگان به 
دو دس��تۀ داخلي و خارجي تقس��يم ميشود.رئيس 
هيئ��ت مديرۀ ف��ولاد هرمزگان ادامه داد: به علت 
تحريمهاي ظالمانه اي که وجود دارد فرصتي به نام 
نياز داخلي به وجود آمده است؛ کسي امکان واردات 
محصولات مش��ابه از خارج کش��ور را ندارد و اين 
فرصتي براي توليدکنندگان داخلي است.نادري با 

اش��اره به ش��عاري مبني بر اينکه بازار ايراني براي 
ايراني است، تصريح کرد: ما مي توانيم با ظرفيت 
بزرگي که به وجود آمده است پاسخگوي نياز بازار 
داخل باشيم و از مواهب آن بهره مند شويم.وي با 
بيان اينکه در حال حاضر حاشيۀ سود فروش بازار 
داخلي بيش��تر از بازار خارجي اس��ت، اضافه کرد: از 
آنجا که در حال حاضر سياست گذاري ارزي براي 
شرکتهاي فولادي اعمال مي شود، بازار داخل بازار 
جذابتري براي توليدکنندگان فولاد اس��ت.رئيس 
هيئت مديرۀ فولاد هرمزگان در پاس��خ به س��ؤال 
خبرنگار ايس��نا دربارۀ ميزان پيشرفت طرح ادغام 
شرکتهاي فولاد هرمزگان و صبا فولاد خليج فارس 
عنوان کرد: فولاد هرمزگان خود مجموعه اي بسيار 
بزرگ است؛ ما بر آن هستيم که مجموعۀ هرمزگان 
را از دو روش توس��عه دهيم: يک روش اين اس��ت 
که با وارد کردن سرمايۀ جديد توسعۀ جديد در آن 
ايجاد مي کنيم و روش ديگر خريد و اضافه کردن 
ظرفيتهاي نيمه تمامي است که اطراف مجموعه 
وج��ود دارد.نادري با تأکيد بر اينکه هدفگذاري ما 

در ش��رکت فولاد هرمزگان اين اس��ت که س��هم 
عم��ده اي در تولي��د ۱۰ ميليون تن فولادي که در 
چشم انداز توليد فولاد در منطقه خليج فارس ديده 
ش��ده داشته باشيم، خاطرنشان کرد: براي توسعۀ 
فولاد هرمزگان نياز به کمک مس��ئولان کش��ور 
و همچنين مس��ئولان اس��تان هرم��زگان داريم. 
نيازهايي هس��ت که در داخل اس��تان بايد مرتفع 
شود که شامل زيرساخت هايي مانند اسکله، برق و 
آب شيرين است و در حوزۀ کشور نيز همکاري هاي 
لازم براي گرفتن تسهيلات خارجي، هم از سوي 
وزارت صنع��ت، مع��دن و تج��ارت و ه��م وزارت 
اقتصاد صورت گرفته است.وي در ادامه ابراز کرد: 

اميدواري��م مراحل پاياني اخذ تس��هيلات از گروه 
اس��اماس دماگ آلمان هم انجام ش��ود و بتوانيم 
توسعۀ سنگين مجموعۀ هرمزگان را انجام دهيم.

رئي��س هيئت مديرۀ فولاد هرمزگان با اش��اره به 
اينکه سال ۹۶ براي فولاد هرمزگان سال جبران 
ماف��ات بود، بيان کرد: فولاد هرمزگان توانس��ت 
جبران گذشته را بکند و زيان انباشتۀ انبوهي را که 
تصور مي شد جبرانش دو تا سه سال طول بکشد 
جمع آوري کند و ما سال ۹7 را بدون زيان شروع 
کرديم؛ اميدوارم سال ۹7 شاهد عملکرد درخشاني 
از مجموع��ۀ مديريت��ي و کارخانه فولاد هرمزگان 
باش��يم که تا به حال در مجموعۀ فولاد هرمزگان 
نداشته ايم.نادري با بيان اينکه در مجموعۀ فولاد 
نيروهاي فرهيخته اي کار مي کنند، اظهار کرد: اين 
نيروها يقينا بر اساس محدوديتهاي به وجودآمده به 
سبب تحريمها از فرصتها حداکثر استفاده را خواهند 
کرد و ما با نگاه به داخل، بومي س��ازي و توجه به 
درون مي تواني��م از اي��ن مرحله نيز عبور کنيم؛ من 
گمان مي کنم تحريم ميداني است که توانمنديهاي 

پنهان کارکنان فولاد هرمزگان را به منصۀ ظهور 
مي رس��اند.وي با اش��اره به اينکه صنعت فولاد از 
صنايعي است که به شدت اشتغال و توليد ثروت ملي 
را افزايش ميدهد، گفت: افزايش درآمدهاي مالياتي 
که نصيب استان مي شود، درآمدهايي که به واسطۀ 
ارزش افزوده نصيب شهرداري ها ميشود، درآمدي 
که از افزايش سرانۀ اشتغال در کشور ايجاد ميشود 
و افزاي��ش کيفيت زندگي کارکنان مجموعه هاي 
س��ودآور همگي تحت تأثير صنعت فولاد اس��ت.

رئي��س هيئت مديره ف��ولاد هرمزگان با تأکيد بر 
اينکه صنعت فولاد صنعتي اس��ت که کارکنانش 
از آن رضايتمندي بالايي دارند و به نيازهاي آنان 
پاس��خ داده مي ش��ود، تصريح کرد: زماني که گروه 
فولاد مبارکه يک طرح را کليد مي زند، چه تأمين 
مالي بش��ود يا خير، آن طرح را اجرايي مي کند.به 
نظر ميرسد تا سه سال ديگر بتوان ظرفيت فولاد 
هرم��زگان را دو براب��ر ک��رد . اعدادي که در فولاد 
هرمزگان اعلام مي ش��ود چندين برابر توسعه اي 

است که در ساير بخش ها انجام مي شود. 

بازدید مدیرعامل آبفا کشور از تصفيه خانه فاضلاب شهر شادگان

برگزاری جشنواره کتابخوانی رضوی در استان مرکزی  قدر داني مدیر دفتر روابط عمومي آبفاي غرب استان تهران از شهروندان 
مدي��رکل  مرک�زی:  تجارت-اس�تان 
کتابخانه های عمومی اس��تان مرکزی گفت: 
جشنواره کتابخوانی رضوی از اول تيرماه آغاز 
شده تا ۳۱ تيرماه ادامه دارد. به گزارش روابط 
عمومی اداره کل کتابخانه های عمومی استان 
مرکزی، حجت الاس��لام عباس دانش��ی در 
جمع خبرنگاران با اشاره به برگزاری جشنواره 
بين المللی امام رضا)ع( اظهار کرد: در بسياری 
از رشته های فرهنگی و هنری اين جشنواره 

در اس��تان های مختلف و مراکز مهم علمی فرهنگی هنری برگزار 
می شود و الگوی توسعه فرهنگی و هنری برای همه دستگاه های 
کشور و فعالانه همه عرصه های فرهنگی و هنری است.وی با بيان 
اينکه در جشنواره بين المللی امام رضا)ع( که به همت وزارت فرهنگ 
و ارشاد اسلامی و بنياد بين المللی امام رضا برگزار می شود بسياری از 
موضوعات فرهنگی ادبی و هنری گنجانده شده است، تصريح کرد: 
يکی از مجموعه جش��نواره هايی که در قالب ش��انزدهمين جشنواره 
بين المللی امام رضا )ع( برگزار می شود، جشنواره کتاب خوانی رضوی 
اس��ت که به صورت سراس��ری در همه اس��تان های کش��ور برگزار 
می شود.دانشی گفت: در اين جشنواره 7 کتاب به مسابقه گذاشته شده 
که علاقه مندان به شرکت در اين جشنواره در سه مقطع کودکان، 

جوانان � بزرگس��الان و نوجوانان می توانند 
ش��رکت کند.به گفته وی در س��طح جوان و 
بزرگسال که افراد  ۱7 سال به بالا می توانند 
ش��رکت کت��اب »مه��ر ولايت در آس��مان 
ايران«   نوشته آيت الله علی کريمی جهرمی، 
کتاب »ماه هش��تم« نوشته مهدی غلامعلی 
و کتاب »به سپيدی يک رؤيا« نوشته فاطمه 
سليمانی به عنوان متن مسابقه در نظر گرفته 
شده است، همچنين در مقطع نوجوانان کتاب 
»کاش تو را می ديدم« و »مس��افر هش��تم« نوشته مژگان شيخی، 
مسابقه نوجوان در گروه سنی کودک ۴ تا ۱۱ سال را شامل می شود 
کتاب »مهمان خراسان« نوشته سعيد بيابانکی و »مژده گل« نوشته 
محمود پوروهاب به عنوان منبع مسابقه کتاب خوانی رضوی در نظر 
گرفته شده است.وی با بيان اينکه در استان مرکزی اين جشنواره 
با حمايت استانداری مرکزی و همه دستگاه ها برگزار می شود، بيان 
داشت: منابع اين جشنواره از اول تيرماه در اختيار عموم قرار گرفته 
و افراد هم به صورت فيزيکی و مراجعه حضوری عزيزان می توانند 
منابع مسابقه را از کتابخانه عمومی سراسر استان مرکزی دريافت 
کنن��د و ه��م به صورت ويژه در س��ايتrazavi.iranpl.ir  از طريق 

فضای مجازی به منابع جشنواره دسترسی دارند.

تجارت-غرب تهران-علي کيواني -مدير 
دفتر روابط عمومي شرکت آب و فاضلاب 
ش��هرها و ش��هرکهاي غ��رب ته��ران در 
نشس��تي که با حضور خبرن��گاران برگزار 
ش��د عنوان کرد قدردان ش��هروند مسئول 
در مديريت مصرف آب هستيم.در ابتداي 
جلس��ه عزيزالله ولي زاده ضمن خير مقدم 
ب��ه خبرن��گاران و تش��کر از آنان به عنوان 
همکاران اين شرکت ياد کرد و گفت: افتخار 

ما اين است که شما در جلسات مختلف هرگاه سخني در رابطه 
با مباحث آب و فاضلاب پيش مي آيد، پاسخ گوي ما در صورت 
عدم حضور همکاران اين شرکت هستيد که اين کار شما ستودني 
است.مدير دفتر روابط عمومي آبفاي شهرها و شهرکهاي غرب 
تهران در ادامه افزود: هدف اين اس��ت که فاصله اين ش��رکت با 
خبرنگاران کوتاه و کمتر ش��ودتا ش��ما بتوانيد رس��الت خود را در 
اي��ن حوزه در غرب اس��تان ته��ران انجام دهيد، به همين منظر 
اقداماتي صورت گرفته اس��ت و مس��ئولين آبفا با حضور در ميان 
مردم خصوصاً در ايام مبارک رمضان و همچنين گردهمايي ها 
جشن ها و جشنواره ها حضور پيدا کرده و علاوه بر پاسخگويي 
ب��ه م��ردم دغدغه خود را با م��ردم و خبرنگاران مطرح کرديم.او 

تصري��ح کرد: امروزه مردم به طور کامل با 
کمب��ود آب و روش هاي مديريت مصرف 
آش��نا هس��تند و هم اکنون زمان آن نيست 
که بگوييم آب کم است، قدر آب را بدانيد، 
در ح��ال حاض��ر ما مش��تاقيم که دو مقوله 
اقتص��اد آب و مزاياي بازچرخاني فاضلاب 
را به سمع و نظر مردم برسانيم.ولي زاده در 
خصوص اقتصاد آب اظهار داش��ت: هزينه 
تمام شده استحصال و توزيع براي هر متر 
مکعب يعني هزار ليتر ميانگين مبلغ ۱۲۰۰ تومان اس��ت، ولي 
درصد کمي از اين هزينه از مش��ترکين دريافت مي ش��ود که اين 
موضوع يکي از مهمترين دغدغه ها اس��ت به عبارتي آبفا يک 
بنگاه اقتصادي است که هر چقدر کالاي ما کمتر استفاده شود 
به سود شرکت و مردم است.او در راستاي چشم انداز بلند مدت 
اين شرکت و قول هايي که به مردم شهريار، قدس و ملارد داده 
ش��ده اس��ت اذعان داش��ت: ما سعي بر اين داريم که شهريار را به 
وضعيت سابق برگردانيم، يعني شهريار خشک را به سرسبزي 
گذش��ته بازگردانيم و اين امر تحقق نمي يابد مگر با بازچرخاني 
فاضلاب ها از طريق هدايت به تصفيه خانه ها و مشارکت مردم 

در خريد انشعاب فاضلاب.

تجارت-استان خوزستان:جانباز مديرعامل شرکت 
مهندسي آب و فاضلاب کشور، ناصري نژاد نماينده 
مردم شادگان در مجلس شوراي اسلامي، مديران 
عامل آبفا ش��هري و روس��تايي خوزس��تان و ديگر 
مس��وولين اين شهرس��تان روند اجراي تصفيه خانه 
فاض��لاب ش��هر ش��ادگان و خط انتقال آبرس��اني 
غدي��ر بازدي��د کردند. در اين بازدي��د ميداني جانباز 
مديرعامل ش��رکت مهندس��ي آبفا کشور با اشاره به 
اهمي��ت تکمي��ل و بهره برداري از خطوط ش��بکه و 

تصفيه خانه فاضلاب وعده داد : تخصيص اعتبارات 
عملياتي بخش فاضلاب ش��هر ش��ادگان قطعا در 
اولوي��ت اول ق��رار خواهد داش��ت. وي با اش��اره به 
اينکه بازسازي تصفيه خانه آب در حال انجام است 
و تا انتهاي س��ال جاري وارد مدار خواهد ش��د، گفت 
: ب��ا تکمي��ل خط انتقال جديد ۱۳۰۰ ميليمتري آب 
ش��ادگان بطور کامل از خط غدير تامين مي ش��ود. 
حجت الاس��لام ناصري نژاد نماينده مردم شادگان 
در مجلس شوراي اسلامي نيز با اشاره به مهاجرت 

بي��ش از ۲۰ ه��زار نف��ر طي س��اليان اخي��ر بر رفع 
دغدغه آب ش��رب مردم ش��ادگان تاکيد کرد و افزود 
: خوش��بختانه ب��ا ت��لاش اداره آبفا و حمايتهاي آبفا 
ش��هري خوزستان اقدامات بسيار خوبي انجام شده 
و کسي منکر اين مسئله نيست اما تقاضاي تسريع 
در اجراي ديگر پروژه هاي در دست اقدام را داريم. 
وي پس زدگي شبکه فاضلاب را يکي از مشکلات 
جدي مردم شادگان عنوان کرد که با اقدامات صورت 
گرفته توس��ط اداره آبفا در س��ال گذشته بطور کامل 

کنترل ش��د. صادق حقيقي پور مديرعامل ش��رکت 
آب و فاضلاب شهري خوزستان نيز در اين مراسم 
ب��ا بي��ان اينکه از حدود ۲۰۰ کيلومتر ش��بکه توزيع 
آب در ش��هر ش��ادگان قريب به ۸۰ تا ۹۰ کيلومتر 
آن فرس��وده بوده و نياز به بازس��ازي دارد گفت : ۱۰ 
ميليارد تومان قرارداد براي اصلاح ش��بکه فرسوده 
ش��هر ش��ادگان تعريف شده است که در حال حاضر 
اصلاح ۲۰ کيلومتر آن در حال بازس��ازي اس��ت و تا 
۳ س��ال آينده کل ش��بکه فرسوده اين شهر اصلاح 

خواهد شد. رييس هيات مديره آبفا خوزستان اظهار 
داشت : در شهر شادگان بدليل اصلاح شبکه انجام 
شده توزيع آب پايدار است و نسبت به ساير شهرهاي 
استان در توزيع آب شرب مشکل حادي وجود ندارد. 
حقيقي پوردر ادامه مش��کل اصلي آب ش��رب مردم 
شادگان را بحث کيفي و افزايش EC آب عنوان کرد 
و افزود : با افتتاح خط دوم آبرساني غدير و افزايش 
ظرفي��ت تامي��ن آب مورد نياز از اين خط EC اب به 

نحو محسوسي کاهش خواهد يافت.


